
Deltagere: Mogens (25), Grete (25), Ester(41), Trine(14), Martin(14), Rune(19), Kasper(37) 

Referent: Kasper 

 

1) Valg af dirigent 

Martin valgt 

Det er bemærket der er Indkaldt rettigigt 

 

2) Formandens beretning 

- Begivenhedsrigt år, Corona ovre, krig med udgiftsstigninger – vi har heldigvis haft det bedre 

end andre pga vi har fjernvarme. 

 

- Vi har godt naboskab, gode til at hjælpe hinanden via facebook uanset om det er værktøj eller 

julemand. 

 

- Vi har budt velkommen til Bo, Julie og deres børn, i nummer 39 

 

- Desværre mistet Niels Bjerg der gik bort i løbet af året. 

 

- Gennemgang af årets aktiviteter der har været godt besøgt, Valborgsaften dog aflyst grundet 

flere konfirmationer på vejen dagen efter. 

 

- Vi vil rigtig gerne have forslag til ting vi kan lave på vejen. 

 

- Tak til Camilla for at vedligeholde hjemmesiden, Hjemmesiden er dog nede i øjeblikket da 

Google er begyndt at ville have penge for at have en hjemmeside. Forventningen er at 

hjemmesiden er oppe inden sommer. 

 

Ting vi har arbejdet på i bestyrelsen,  

1) ”Vej gaven” ikke væsentligt nyt vi afventer stadig svar på høringssvaret – vi ved dog at nogle 

veje der har overtaget deres vej i fx Lystrup er påbegyndt en sag mod kommunen. 

 

2) Bådbroen er ved at være i dårlig stand, derudover forsvinder fundamentet fundamentet for 

broen, Vil søge Solbjerg fond om penge til ny Bro. Samt flytte den lidt mod stilling. 

Kommunen anerkender at vi har vundet hævd på at have broen, men vi vil alligevel have 

tilladelse til at flytte den, således vi fx ikke skal pille den ned igen. 

Mogens spørger ind til regler for bådbro mv. nu vi skulle fjerne legepladsen nede foran Niels og 

Christian fordi den ikke var i forsvarlig stand. 

 

- Formandens beretning er enstemmigt godkendt. 

 

  



 

3) Kasseren foreligger foreningens regnskab 

Rune fremlægger regnskabet da Dennis er arbejdsramt. 

Gennemgang af regnskabet for 2022, samt budget for 2023 

Regnskabet og budget er enstemmigt godkendt 

 

4) Indkomne forslag 

Der er ingen indkomne forslag 

 

5) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer + 2 suppleanter 

BEMÆRK: Der er trykfejl i indkaldelsen hvor der står 3 bestyrelsesmedlemmer 

Rune(19) er genvalgt. 

Martin R.(14) er valgt ind i bestyrelsen. 

Suppleanter: Lisette(19) og Trine(14) 

 

6) Valg af 2 revisorer samt 1 suppleant 

Henrik og Carsten er genvalgt 

Suppleant: Ester valgt 

 

 

7) Eventuelt 

Martin stiller spørgsmål til omstændighederne ved vej ”gaven” om vi kan huske om rørene 

(spildevand og regn afledning). Det kan vi ikke men Kasper Sørger for at Trine og Marting får 

høringen samt vores høringssvar.  


